



Bestyrelse møde 10-12-2024

Dagsorden.

- Budget/Investering for 2025.
- Lån/Leje af hallen i forbindelse med fødselsdag, er blevet hørt et par gange.
- Troldecup/Velkomst pakker 25 januar.
- Nytårskur 1/2-2025
- Bordet rundt.
- evt.

Næste møde 01/02-2025

Budget 2025:

Anette skal have lagt budgettet ind i det ny regnskabssystem. Følgende ønsker for inventar: køle/frys cafeteria. Ny gulv vasker, nyt wi-fi.

Rep af tag i hallen. Peter har møde med kommunen d. 19. Dec.

Peter skal have budgetønsker ind inden d. 25. januar fra udvalgene.

Lån/leje af hal til private fester:

vi låner/lejer ikke hal ud til private fester (undtagen bestyrelsen). Hallen kan lejes til sportslige aktiviteter for kr. 350 pr. time.

Troldecup 25. januar:

Martin orienterede om, at det bliver som sidste år.

Lone skaffer velkomsttasker. Sponsor afdelingen finder øvrige til at komme i taskerne og til spurtpræmier.

Nytårskur d. 1. februar 25:

Peter vender tilbage med, hvor det bliver.

Bordet rundt:

Jan Badminton ungdom bliver ikke til noget. Tid i hallen slettes.

Anette: God omsætning ved julebanko. Også pæn omsætning i cafeteriaet.
Nordjyske Bank sponsor ved juletræsfesten.



Trine: Der er problemer med nøgleboksen, når der er koldt. Måske åbnes for at kunne komme ind via hallen med nøglerne.

Henrik har søgt Sparekassen Danmark Fonden til ny hometrainer.

Der er kommet henvendelse om, at der er set skægkræ i motionscentret. Vi afventer om det sker flere gange, og vil bede rengøring om at være obs.

Der er to ungdomshold i motionscentret, hvilket er en succes.

Camilla: DGI laver flere stævner, som der kan vælges imellem.

Martin: Har en del problemer med Sportswold. De kan ikke levere som aftalt. Snak om at ny aftale fra næste år kan være Sportigan i Brovst, der har rigtig god service.

Peter C: Igen at Banko gik rigtig godt. Der kan sælges flere lodder næste år til Amerikansk Lotteri.

Der arbejdes videre med samarbejde med Sportigan i Brovst.

Martin: Sæson lukket ned. Standerhejsning 2. feb. 2025. Ny træner Allan starter efter nytår. Oplysning om, at medlemmerne af udvalget ikke holder mange møder, idet opgaverne er delt imellem dem, og at mange orienteringer sker via Messenger gruppe. Også orientering om, at kontingentbetaling er godt med.

Martin vil gerne have helt klarlagt, hvordan reglerne er om gavekortene. Der er jo både trænere, hjælpetrænere, indetrænere og udetrænere.

Peter undersøger, og vi tager det med næste gang.

Birgitte: Der begynder et nyt yogahold (skavankhold) 12 gange, opstart 10. Jan. om formiddagen.

Der mgl en del kontingentbetaling på Tumlastik og Legebald. Snak om, hvordan vi skal minde forældrene om betaling. Birgitte vil ringe til de forældre, der mangler - ønske dem god jul - og minde om betalingen. Der kommer invitation fra Instruktør Annette om juleyoga, hvor betalingen doneres til Børn og Unge i Sorg.

Peter: Førstehjælpskursus rykkes til marts 2025. Trænerne opfordres til at melde sig til.

Der bliver GjøL-fest igen i 2025. Det bliver 1.marts. Tema: Fastelavnsfest. Der skal bruges hjælp til opstilling, oprydning, pyntning mv.

Der har været snak om, at Hallen mangler plads. Claus Rom har henvendt sig til kommunen angående dette. Der er lavet et rids, hvordan dette kunne lade sig gøre at lave en tilbygning, der holder sig indenfor lokalplanen. Vi afventer hvilket prisleje, vi snakker... I første omgang vil vi gerne have renoveret Syd gavlen.

Evt:

Camilla havde forslag om, at vi kan lave fællesspisning i cafeteriet, f.eks onsdag før klubben åbner. Der skal frivillige til at stå for det.

Peter oplyser, at der er ønske om en børnegarderobe. Peter spg Seniorholdet, om de vil være kreative.

næste møde er nytårskuren d. 1.februar 2025.